青岛理工大学“聚脲技术培训班（Qtech Training Group，QTG）”2015年秋季招生通知

【中国聚脲技术网2015-7-22新闻】纯聚脲在我国国民经济和国防建设中发挥着越来越重要的作用；中国创造了世界聚脲技术发展的奇迹！
聚脲技术是21世纪最具前途的高技术、新材料之一，被誉为二十世纪末涂料、涂装界最伟大的发现，自诞生以来凭借其过硬的品质及技术优势，从众多防护涂层技术中脱颖而出，在基础设施防护、土木、化工、交通、机械、航空航天、水利、电力、军事等领域广泛应用。2007年京津城际铁路、2008年北京奥运场馆、2009年京沪高铁、2010年上海世博园区、2011年青岛胶州湾跨海大桥、2012年港珠澳大桥、2013年南水北调等国内外重点工程都毫无例外地采用了这种高新技术。
自2009年10月开办京沪高铁现场聚脲技术培训班以来，青岛理工大学“聚脲技术培训班（Qtech Training Group，QTG）”已连续举办了15期，QTG理论联系实际的教学模式、高屋建瓴的中、英文双语授课，受到了来自祖国内地、台湾、香港、澳门以及国外学员的普遍好评。（详见：http://www.polyurea.cn/News/2009/news091011.htm，

http://www.polyurea.cn/News/2009/news091208.htm，

http://www.polyurea.cn/News/2010/news101015.htm，

http://www.polyurea.cn/News/2010/news101030.htm，

http://www.polyurea.cn/News/2011/2011-06-04/136.htm，

http://www.polyurea.cn/News/2011/2011-11-20/197.htm，

http://www.polyurea.cn/News/2012/2012-04-24/227.html，

http://www.polyurea.cn/News/2013/2013-04-24/287.html，

http://www.polyurea.cn/News/2013/2013-11-04/305.html，

http://www.polyurea.cn/News/2014/2014-04-16/315.html，

http://www.polyurea.cn/News/2014/2014-10-14/320.html，
http://www.polyurea.cn/News/2015/2015-04-19/327.html。）

QTG第十六期聚脲技术培训班将于2015年10月9~11日在青岛理工大学举办。培训班的招生工作正在进行中，期待您的积极参与。
QTG聚脲培训班主讲老师

黄微波：博士，二级教授，博士生导师，我国聚脲技术的创始人，美国聚脲发展协会（PDA）国际理事、铁道部京沪高铁聚脲防护工程首席科学家、山东省腐蚀与防护学会理事、青岛市地铁产业协会特邀专家。从事喷涂聚脲弹性体材料技术和特种功能材料研究二十余年，主持完成了具有自主知识产权的聚脲技术，使我国成为继美国之后在世界上拥有此项高新技术的国家；积极引导中国聚脲赶超世界先进水平，为我国聚脲事业的发展起到了积极的引导与推动作用，亲自指导了聚脲技术在北京奥运会场馆、济南城运会场馆、京津城际铁路、京沪高速铁路、上海世博会馆等众多工程的应用，使我国一跃成为世界头号聚脲消费大国。     

主讲内容：聚脲技术简介、聚脲的化学反应原理、聚脲喷涂设备、基材处理、聚脲喷涂工艺及相关标准等。
丁国雷：硕士，工程师，长期从事聚脲技术应用研究，具有丰富的聚脲技术工程经验，曾参加京沪高铁、青岛跨海大桥、港珠澳大桥等重大工程聚脲防护技术指导工作。
主讲内容：聚脲喷涂设备及工艺、现场施工教学、检测仪器介绍与操作。
常瑞景：硕士，工程师，工程经验丰富，多次在聚脲工程现场一线进行技术指导与施工培训。
主讲内容：聚脲喷涂设备及工艺、现场施工教学、检测仪器介绍与操作。
QTG聚脲培训班的特色
权威培训机构与专业教学团队
QTG主办单位青岛理工大学中国聚脲技术研发中心（R&D Center of Pure Polyurea in CHINA，简称CPPC）是国内最权威的纯聚脲技术研发和培训机构，由我国聚脲技术创始人黄微波教授发起组建；授课团队由中国聚脲技术研发中心的资深教授和具有丰富工程经验的专家组成。团队专家们长期从事聚脲技术的研究与工程应用，亲历现场解决了从京沪高铁防护工程到港珠澳大桥防腐工程、从中塔泽拉夫尚金矿防腐耐磨到北京北汽污水处理池防腐防护等国内外重大工程项目的关键技术难题，多次代表我国聚脲界出席国际聚脲技术交流，理论水平高、信息来源广、工程经验丰富。

新颖、丰富的教学内容
CPPC研发成果处于世界先进水平，在培训课程中将系统地介绍其最新研究成果，包括为机械、煤炭、矿山、化工、电力、钢铁、港口、码头等领域新型聚脲材料；国内及美国、欧洲聚脲技术的最新进展；不同应用领域的施工技术方案及技术难题解决案例分析等。教学内容系统、先进、生动、务实。

理论实践相结合的教学模式
QTG采用理论与实践相结合的教学模式，在系统教授理论知识的基础上，开设工程现场实践项目，从基材处理到设备操作、从关键技术到喷涂操作，理论与实践相结合的教学模式使学员们系统地掌握这一高新技术，受到国内外学员们的普遍欢迎。

先进齐全的专业设备，全方位掌握聚脲技术
聚脲技术的工程应用离不开专业喷涂设备，CPPC拥有多款国内外的喷涂设备，堪称“聚脲技术博物馆”，包括最经典的美国原Gusmer公司（今PMC公司）H20/35主机、GX7-400喷枪，美国Graco公司的EXP-2主机、HXP-3主机、AP/MP喷枪，以及美国PMC公司最新型的PHX-40主机、PHX-20主机、AP-2喷枪；还有多款国产设备可供研究、学习、观摩。CPPC还收集了国内外不同时代设计、制造的10余把喷枪，学员可以根据我们的资料，了解到各种喷枪的性能及应用技巧。通过专业设备的学习，全方位掌握聚脲技术的真谛。

“红花虽好、还需绿叶扶植”，除了拥有世界上最先进的第四代聚脲液压喷涂系统外（详见本网站新闻：http://www.polyurea.cn/News/2012/2012-10-07/247.html，http://www.polyurea.cn/News/2012/2012-11-10/258.html），CPPC还针对聚脲施工的专业性和特殊性，为学员配备了美国DeFelsko聚脲专用厚度检测仪（详见本网站新闻：http://www.polyurea.cn/News/2012/2012-10-30/250.html）、全自动/手动液压附着力测试仪、全天候温度/湿度/露点测试仪、钢板表面喷砂粗糙度测试仪、磁性测厚仪；德国MONTI小型抛丸机；国产冷冻式油水分离器、加长气动马达、硅胶干燥管等辅助检测仪器和设备，为做好聚脲工程提供最专业、最全面的解决方案。

强大的国内外影响力
采用中英文双语教学，融入大量的国外聚脲行业信息，增加国际间聚脲技术的交流，堪称国际性的聚脲培训班。QTG已吸收来自多个国家和地区的学员，包括印尼、马来西亚、澳大利亚、南非、印度、美国、香港、澳门、台湾、新加坡、菲律宾、巴基斯坦、智利等。

多种手段识别假聚脲
假聚脲的泛滥成灾给中国聚脲事业带来了毁灭性破坏，但是，对于绝大部分用户、学员和业主来说，他们不知如何识别真假聚脲。不法分子借机偷梁换柱、扰乱市场，给众多聚脲工程造成了难以弥补的巨大损失，严重威胁公共利益和人民生命财产的安全，成为聚脲界的“毒奶粉、地沟油、瘦肉精、毒胶囊”。

QTG培训期间，黄微波教授亲自示范近10种快速识别真假聚脲的方法，让广大学员拥有辨识真假聚脲的火眼金睛。

QTG聚脲培训班往期学员评价
南非的学员认为此次培训水准之高，令人印象深刻，原本担心的英语沟通障碍也不存在，称赞黄教授的英语讲解非常清楚，专业术语表达准确到位，不愧是享誉世界的聚脲专家。
台湾陈先生：本次培训学习了零延伸原理，更加认识到了设备保养与维护的重要性，也了解了聚脲材料的运用是如此广泛；希望能将在黄教授这里学到的聚脲专业技术带回台湾拓展开来，改善台湾聚脲工程良莠不齐的窘境；再次感谢黄教授的指导。
郑州钱先生表示：通过这次培训了解了聚脲的发展史，对设备有了全新的认识；在黄教授深入浅出的理论教学和实践教学中，学到了很多有用的知识。
青岛徐先生：能够有幸听到黄教授亲自讲解聚脲弹性体的知识，非常荣幸，黄教授结合现场的实际，从实际到理论，对聚脲都有了进一步更深和更明确的理解和认识，对自己以后从事聚脲工作有极大的帮助，并保证如果自己以后从事聚脲工作，一定本着科学严谨的态度，规范诚信经营，为维护、推广聚脲这一高新技术做出自己的贡献。

如何参加

主办单位：青岛理工大学中国聚脲技术研发中心（CPPC）

承办单位：青岛沙木国际贸易有限公司

协办单位：美国PMC公司、美国DeFelsko公司

培训时间：2015年10月9日～11日（如有变化将提前通知）

培训地点：
培训酒店：青岛理工大学学苑宾馆
地    址：青岛市四方区抚顺路20号青 岛理工大学附近
电    话：0532-85071666
飞    机：青岛流亭机场距离宾馆26公里，出租车约53分钟，约70元。

火    车：青岛火车站距离宾馆8公里，出租车约35分钟，约28元。

汽    车：青岛四方长途汽车站距离宾馆2公里，出租车约10分钟，约10元。
培训日程：
 

	时间
	内容
	地点

	1st
	14:00-19:00
	注册缴费
	学苑宾馆大堂

	2nd
	8:00-8:30
	注册缴费
	学苑宾馆大堂

	
	8:30-9:00
	欢迎致辞
	学苑宾馆

	
	9:00-10:30
	聚脲理论知识——原料、化学原理、发展历程与现状、材料性能
	

	
	10:40-11:30
	聚脲理论知识——重点工程案例、真假聚脲现场快速鉴别
	

	
	14:00-15:30
	聚脲应用技术——对基材及环境的评估与处理
	

	
	15:40-17:30
	聚脲应用技术——施工工艺与方案，基材处理技术、底漆施工技术
	

	3rd
	8:30-10:30
	设备基本知识——PMC设备原理、构造，设备造型与应用技术
	青岛理工大学
喷涂实验室

	
	10:40-11:30
	喷涂施工技术——现场喷涂实践、喷涂操作方法与技巧掌握
	

	
	14:00-15:30
	聚脲检测技术——DeFelsko性能检测及工程质量检测技术，附着力测试仪、测厚仪、拉力机等测试设备的使用方法与操作实践
	青岛理工大学
CCPC

	
	15:30-17:30
	培训总结、答疑、考试、颁发结业证书
	


培训联系：

 联系人：胡老师，张老师
报名热线：0532-85071320
报名传真：0532-85071321

报名邮箱：spua_1@163.com
报名须知：
1. 本次课程每一环节均需学员亲自尝试，每人喷涂面积不少于5平方米，培训秘书处为您准备口罩、防护镜、防护服、手套、鞋套等防护用品，请您穿戴轻便的长衣长裤和运动鞋。

2. 培训期间食宿统一安排，费用自理，住宿统一安排在青岛理工大学学苑宾馆，请于10月1日前回传回执单以便我们为您安排住宿；午饭和晚饭安排在青岛理工大学校内食堂。

3. 这是一次难得的互相交流、广交朋友的机会，来参加培训的有原料供应商、施工企业及承包商等，学员可携带企业宣传资料，进行宣传和交流。

4. 本次培训考核通过的学员，均可获得青岛理工大学统一颁发的结业证书(证书需要贴个人照片，请自备两张2寸照片) 。

5. 如果您有任何问题请与QTG秘书处联系。
 QTG聚脲培训班参与回执

姓名：         部门：          职务：          电话：          电邮：          
姓名：         部门：          职务：          电话：          电邮：          
姓名：         部门：          职务：          电话：          电邮：          
公司名称：                                   传真：                            
地址：                                       邮编：                             

公司性质：
   □原料生产商              □仪器/设备供应商           □涂装企业/涂料用户

□涂料制造商              □大学/科研院所             □其他

我希望通过此次培训了解以下内容：
住宿情况：□在酒店住宿    □不在酒店住宿
付款信息：我公司参与培训人员共       名，共计         元。

发票要求：□需要发票     □不需要发票
精彩图片

	


	


	


	




2015 Autumn QTG Pure Polyurea Training Course is Registering Now！
Pure polyurea is playing a more and more important role in our national economy and national defense construction and it created a miracle of polyurea technology development in the world.
Polyurea is one of the most promising high technology and advanced material in the 21st century, known as the greatest discovery of paint and coating industry at the end of the 20th century. Since its birth, by virtue of excellent quality and technical advantages, polyuea talent showed itself from many protective coating technologies, widely used in the fields of infrastructure protection, civil engineering, chemical, aerospace, transportation, water conservancy, electricity and military, etc. 2007 Beijing-Tianjin Inter-city Railway, 2008 Beijing Olympic Games Stadium, 2009 Beijing-Shanghai High-speed Railway, 2010 Shanghai Expo Pavilion, 2011 Qingdao Jiaozhou Bay Bridge, 2012 Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge and 2013 Water Diversion have adopted this high tech, and advanced material without exception.

The Qingdao Technological University Jobsite Polyurea Training Course (Qtech Training Group, QTG)" had been successfully held for 15 times since 2009 in jobsite of Beijing-Shanghai High Speed Railway Polyurea Protective Project.QTG features that link theory with practice and the foresight bilingual teaching had received praise from the majority of students at home (China mainland, Hong Kong Macao and Taiwan), and abroad. You can learn and share it at:
http://www.polyurea.cn/en/2009/news091011.htm,

http://www.polyurea.cn/en/2010/news101015.htm,

http://www.polyurea.cn/en/2010/news101030.htm,

http://www.polyurea.cn/en/2011/news110104.htm,

http://www.polyurea.cn/en/2011/2011-11-23/198.html,

http://www.polyurea.cn/en/2012/2012-10-09/248.html,

http://www.polyurea.cn/en/2013/2013-04-26/289.html,

http://www.polyurea.cn/en/2013/2013-11-05/306.html,

http://www.polyurea.cn/en/2014/2014-04-22/317.html,

http://www.polyurea.cn/en/2014/2014-10-19/321.html,

http://www.polyurea.cn/en/2015/2015-04-24/328.html.

The 16th QTG will be held on 9-11 October, 2015. The enrollment of QTG is beginning now; we look forward to your active participation.
Teachers

Huang Weibo: Doctor, Professor, doctoral tutor, founder of polyurea technology in China, PDA’s International director, chief scientist of Beijing-Shanghai High Speed Railway Polyurea Protective Proiect, Director of Shandong Institute of corrosion and protection, Experts were invited by the Qingdao Metro Industry Association. He’s engaged in researching on spray polyurea elastomer material technology and special functional materials more than twenty years, presided over the completion of the polyurea technology with independent intellectual property rights and make China the second country thathave this high-tech after the United States. He guided the polyurea in China catch up with the advanced world levels, and made a great contribution for the development of polyurea in China. zhe has guided many national key projects, such as Beijing Olympic Games Stadium, Beijing-Tianjin Inter-city Railway, Beijing-Shanghai High-speed Railway, Shanghai Expo Pavilion, Qingdao Jiaozhou Bay Bridge, Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge and so on.

Main lessons: Polyurea technology introduction, what is polyurea, processing and equipment basics, surface preparation, spray skills, polyurea related standards.
Ding Guolei: Master, engineer, He is engaged in application of polyurea technology for a long time, has rich experience in engineering polyurea technology. He had participated in the Beijing-Shanghai High-speed Railway, Qingdao Jiaozhou Bay Bridge, Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge and other major projects.

Main lessons: polyurea spraying process and equipment, spray skills in jobsite, Introduction and operation of test instrument

Chang Ruijing: Master, engineer, he has rich experience in engineering polyurea technology and participated in many projects.

Main lessons: polyurea spraying process and equipment , spray skills in jobsite, Introduction and operation of  test instrument

Characteristics of QTG
The authority of training institutions and professional teaching team
The host of QTG, R & D Center of Pure Polyurea in CHINA (CPPC) is the most authoritative Research and Development Institute and training institution of polyurea, It was founded by Professor Weibo Huang, the founder of polyurea technology in China. The teaching team consisted of senior professors from CPPC and experts with rich engineering experience. The members of teaching team with high theoretical level and rich engineering experience, engaged in the research and engineering application of polyurea technology for a long time, experienced and solved the key technical problems in the waterproof protection project of Beijing-Shanghai high-speed railway, waterproof anti-corrosion project of Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge, anti-corrosion wear project of Tazelafushang gold mines, anticorrosive protection project of sewage treatment project pool of Beijing Automobile Company.

Teaching content: systematic and advanced
The products developed and reached by CPPC are in the advanced world level. The training course will systematically introduce CPPC’s latest research results include field of machinery, coal, mining, chemical, electric power, steel, port, wharf and other novel polyurea material, the latest progress of polyurea technology in China, USA and Europe, case study of construction technology and technical problems. Teaching content is systematic and advanced.

Teaching mode: theory combined with practice
QTG uses a combination of theory and practice teaching mode. Based on teaching theories systematically the system, it set up on-site construction practice project, from the substrate processing to operating equipment, and from the key technology to spraying operation. The teaching mode helped students systematically master the advanced and new technology, so it widely welcomed by students at home and abroad.

A full range of advanced professional equipment, all-round mastering of polyurea technology
Engineering application of polyurea technology depends on the professional spraying equipment. CPPC introduced various spraying equipment at home and abroad, including Gusmer's H20/35 machine, GX7-400 spray gun, Graco's HXP-3 machine, AP/MP spray gun, PMC's new PHX-40 machine, AP-2 spray gun and many kinds of domestic equipment for study. CPPC also collected over10 kinds of guns, and students can learn their performance and application according to our information data. Through the study of professional equipment, they will master the polyurea technology all round.

A strong influence in the world and China
Teaching both in Chinese and English, introducing a large number of foreign polyurea industry information, and increasing international technology exchange of polyurea, it is called the international polyurea training course. QTG attracted the students from many different places in the world, including Indonesia, Malaysia, Australia, India, the United States, Hongkong, Macao, Taiwan, Singapore, etc.

Past trainees evaluation
Rayn from South Africa said that he was impressed by the training, his afraid of the language is not exist, Prof.Huang’s English is very good, he was deserve to be the polyurea expert in the world.
Mr.Chen from Taiwan said that: I’ve learned Zero Extension Theory in this training, and learned the importance of maintain of the machine, and have known the widely usage of polyurea, we hope we can bring all these information back to Taiwan and improve the polyurea project in Taiwan, many thanks to Prof.Huang.
Mr.Qian from Zhengzhou said that: I’ve known about the history of polyurea though this training, had a new acquaint of the spray machine, had learn a lot from Prof. Huang.
Peter from Australia:The most important thing to me was the exposure to the experienced knowledge winningly given by all trainers involved, all my questions were answered! I believe with time the understanding of English will improve and make the language problem go way! Or, my Chinese will need to improve.

How to Join

Main Organizer: R & D Center of Pure Polyurea in CHINA (CPPC)

Sponsor: Qingdao Shamu International Trade Co. Ltd.

Co-sponsor: Polyurethane Machinery Cooperation (USA)

Time: October 9-11, 2015(If changed, it will be informed in advance)

Place:
Hotel : Xueyuan Hotel Qingdao Technological University – Qingdao
Address: No. 20 Fushun Road, Sifang District, Qingdao, Shandong
Training Schedule:
	Time
	Content
	Place

	1st
	14:00-19:00
	register and pay the fee
	Lobby of Xueyuan Hotel

	2nd
	8:00-8:30
	register and pay the fee
	Lobby of Xueyuan Hotel

	
	8:30-9:00
	welcome speech
	Xueyuan Hotel

	
	9:00-10:30
	theory of polyuea: raw material, chemical principle, history and latest development, properties of material
	

	
	10:40-11:30
	theory of polyuea: key project case, rapid identification of true and false of polyurea at jobsite
	

	
	14:00-15:30
	polyurea application technology - evaluation and treatment to base material and environment
	

	
	15:40-17:30
	polyurea application technology -Construction skill and plan, skill of treatment to base material, construction technology of the primer
	

	3rd
	8:30-10:30
	basic knowledge of equipment- equipment principle, structure, equipment design and application technology of PMC
	Spraying lab of Qingdao Technological University

	
	10:40-11:30
	spraying technology - spraying practice at jobsite, spraying operating methods and skills
	

	
	14:00-15:30
	polyurea testing technology –DeFelsko testing technology of properties and construction quality,  usage and operating practice of adhesion tester, thickness tester and tensile testing machine
	The CCPC of Qingdao Technological University(QTU)

	
	15:30-17:30
	Summary, review and answering, examination, certification
	


 

Contact: Ms. Hu
Tel: 86-532-85071320

Fax:86-532-85071321

E-mail: spua_1@163.com

Notice

1. Every trainer should try every procedure by themselves, everyone should spray at least 5m2, and we’ll provide you with PPE, personal protective equipment, such as respirator, glove and glasses. Please wear suitable cloths and comfortable shoes.

2. Accommodation unified arrangements at you own expense, please fill out the following registration form and fax or email to QTG secretariat before 1st October for room reservation; Lunch and dinner are arranged at the school cafeteria.

3. The trainers who passed the test will be certified by Qingdao Technological University, signed by Prof. Weibo Huang (Please bring 2-inch photo for the certificates).

4. If you have any questions please feel free to contact QTG secretariat
Registration

Name:       Department:         Title:         Tel:        Email:        

Name:       Department:         Title:         Tel:        Email:        
Name:       Department:         Title:         Tel:        Email:        
Company:                                   Fax:                               
Address:                                    Postal Code:                        
Company Type:
□Raw material supplier  □Instrument / equipment supplier  □Coating manufacturer□Finishing Company/Paint &Coating user      □University /R&D         □Others
I want to know:

Accommodation：□In hotel    □Not in hotel
Payment：       person(s)         dollar(s)
Receipt：□Yes     □No
Wonderful pictures
	


	


	


	




